Travelling

The scientific and technological progress of the 20-th century has allowed people to overcome time and distance, to cover in the twinkle of an eye the vast expanse of our planet. The whole world is open now. The limits and frontiers of the previous period have stopped to exist. 

We can choose any place on the planet and go there on business or for holiday. We can go to the place of our destination by sea, by air. We can travel by train. 

If you want to get somewhere as quickly as possible the best way is to travel by plane. It is better to book tickets in advance. On the appointed day you go to the airport by car. Soon you'll board the big air-liner and it will carry you to new lands. When on the plane you may look about. In front of you in the cockpit you'll see a pilot and his crew. Some of the passengers are reclining in comfortable armchairs. There is a kitchenette in the rear part of the plane where the stewardesses are cooking. Presently we take off and in a few minutes the voice informs us about the altitude we are flying. Sometimes it is possible to see the land. It is like a geographical map. Our plane is due to arrive in eight hours. Time passes quickly. The plane arrives at the airport in time. 

There are other ways of travelling. If you are an adventurer you can travel by hitch-hiking, bicycles, on horseback. 

Coach tours are not expensive and I like them very much. They are planned as holidays and there is a chance to do a lot of sightseeings and have a good rest at the same time. Last year I went by coach through a few countries and enjoyed the tour very much. 

During the ten-day holiday we visited Hungary, Slovenia and Italy. Sightseeing was combined with rest. For a few days we stayed at some lovely small hotels. There was no trouble with the luggage because it was taken care of at every night stop. Moreover hotels were carefully selected and booked in advance. 

Перевод текста: Travelling

Научное и технологическое продвижение 20-ого столетия позволило людям преодолевать время и расстояние, покрывать в мерцании глаза обширное пространство нашей планеты. Целый мир открыт теперь. Пределы и границы предыдущего периода остановились, чтобы существовать. 

Мы можем выбрать любое место на планете и пойти туда по делу или для праздника. Мы можем пойти в место нашего предназначения морским путем, воздушным путем. Мы можем путешествовать поездом. 

Если Вы хотите добраться где-нибудь как можно быстрее, лучший путь состоит в том, чтобы поехать самолетом. Лучше заказать билеты заранее. В назначенный день Вы идете в аэропорт на машине. Скоро Вы сядете на большой авиалайнер, и это будет нести Вас к новым странам. Когда на самолете Вы можете навести справки. Перед Вами в кабине Вы будете видеть пилота и его команду. Некоторые из пассажиров откидываются в удобных креслах. Есть кухонька в тыловой части самолета, где бортпроводницы готовят. Теперь мы взлетаем, и через несколько минут голос сообщает нам о высоте, мы летим. Иногда возможно видеть землю. Это походит на географическую карту. Наш самолет должен прибыть через восемь часов. Время проходит быстро. Самолет достигает аэропорта вовремя. 

Есть другие способы поехать. Если Вы - авантюрист, Вы можете путешествовать, путешествуя автостопом, велосипеды, верхом. 

Туры тренера не дороги, и я люблю их очень. Они запланированы как отпуск и есть шанс сделать много осмотров достопримечательностей и иметь хороший отдых в то же самое время. В прошлом году я прошел мимо тренера через несколько стран и наслаждался туром очень. 

В течение десятидневного праздника мы посетили Венгрию, Словению и Италию. Осмотр достопримечательностей был объединен с отдыхом. В течение нескольких дней мы остались в некоторых прекрасных маленьких гостиницах. Не было никакой неприятности с багажом, потому что об этом заботились на каждой вечерней остановке. Кроме того гостиницы были тщательно отобраны и заказаны заранее.

